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Bestyrelsen: 
 
 Navn:  Adresse:  Telefon: 
Formand Lene Knudsen Ørnebo 11  43 73 33 19 
Næstformand  Søren Andersen Ørnebo 7 30 57 21 36 
Kasserer Anders Nielsen Spættebo 13 43 53 60 57 
Sekretær Morten Lund Ørnebo 28 51 33 11 86 
Medlemmer Michall Dupont Ørnebo 10 28 56 64 70 
 Willy Hjelmholm Humlebo 24 40 13 39 69  
 Britta Rosenbjerg Stærebo 48 40 14 55 31 
Suppleanter Marianne Klitgaard   
 Camilla Friis Humlebo 20 40 50 56 84 
 

Udvalgsområder: 
 
Grønne områder: 
Lene Knudsen / Søren Andersen / Michall Dupont / Willy Hjelmholm 
 
Legepladser: 
Lene Knudsen / Marianne Klitgaard / Camilla Friis 
 
Teknologi og kommunikation: 
Morten Lund / Anders Nielsen / Marianne Klitgaard 
 
Varme/VVS: 
Britta Rosenbjerg / Michall Dupont 
 

Serviceoplysninger: 
 
Hjemmeside:  www.noddeboparken.dk 
 
E-mail:  grundejerforeningen@noddeboparken.dk 
 
YouSee fejlservice:  Tlf. 70 70 40 40 / Driftsinformation: 
                  http://yousee.dk/Hjaelp_og_Support/Driftsinformation.aspx 
 
Skadedyr (rotter): http://vallensbaek.rotteweb.dk/NewCase.aspx 
 
Kloak:  Spildevandscenter Avedøre, 

tlf. dagtimer 36 34 38 00 ellers 40 43 18 36 
   

Kloakredskaber kan udlånes fra skur ved Bjørnebo 
ved henvendelse til bestyrelsen. 
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Referat fra generalforsamling 10.04.2014 
 
Formand Lene Knudsen bød velkommen. Der var mødt beboere fra i alt 29 
parceller. 
 
Pkt. 1: Valg af dirigent 
 
Advokat Henrik Ravnild blev valgt som dirigent og konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet samt at dagsorden, herunder 
beretning og regnskab, har været udsendt rettidigt. Forsamlingen er derfor 
beslutningsdygtig. 
 
Dirigent Henrik Ravnild foreslog at punkt 4a: Beboernes vedligeholdelsespligt 
på gangstierne, blev flyttet til punkt 2: Bestyrelsens beretning. 
 
Pkt. 2: Bestyrelsens beretning 
 
Da der ikke var bemærkninger til bestyrelsens beretning, blev den enstemmigt 
godkendt. 
 
A: Beboernes vedligeholdelsespligt på gangstierne 
 
Maria og Christopher Billing, Stærebo 20 opfordrede til at rydde op på stierne 
bagved haverne. Stierne er ofte ufremkommelige. Det skal være muligt at gå på 
stierne bag haverne/husene. 
 
Pkt. 3: Aflæggelse af revideret årsregnskab 
 
Kasserer Anders Nielsen oplyste at der i 2013 var brugt 102.000 kr. mindre end 
budgetteret. 
 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
Pkt. 4b: Beplantning og flytning af boldbane: 
 
Fra Stærebo 35, 37, 39, 41, 43 og 45 
 
1) 
Beboerne foreslog at der blev plantet et bælte af berberisbuske eller små 
klynger langs hækkene, så man stadig havde lidt privatliv i haverne. 
 
Bestyrelsen har drøftet forslaget. Der var enighed om, at bestyrelsen arbejdede 
videre med forslaget. 
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2) 
Flytning af boldbanen til græsplænen på den anden side af Nøddebostien. 
Beboere i Stærebo spurgte om mulighed for at fordele aktiviteten til eksempel-
vis at have 2 boldbaner, således at der også kunne være boldspil på den anden 
side af Nøddebostien. 
 
Der var et ønske fra beboerne om at nedsætte et udvalg til at se på 
mulighederne. Udvalgsmedlemmer: 
 
Kløverbo 47: Gert 
Kløverbo 49: René 
Stærebo 43: Finn 
Stærebo 45: Annie 
Fra bestyrelsen deltager: Lene, Søren og Morten 
 
Pkt. 4c: Genetablering af beplantning 
 
Fra Kløverbo 43, 45, 47, 49, 51, 53 og 55 
 
Beboerne ønsker beplantningen mellem hækkene og legepladsen genetableret. 
Bestyrelsen arbejder videre med forslaget. 
 
Pkt. 5: Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af kontingent 
 
Der budgetteres i 2014 med et underskud på 86.000 kr. Underskuddet indstilles 
afholdt af egenkapitalen, som pr. 31.12.2013 er på 1.024.123 kr. 
 
Underskuddet fremkommer primært ved at omkostningerne til YouSee er steget 
med 50.000 kr. samt at budgettet for legepladserne er hævet med 30.000 kr. til 
brug for nødvendig vedligeholdelse og fornyelse af legepladserne. 
 
Budgettet indebærer uændret kontingent. 
 
Budget 2014 blev herefter enstemmigt vedtaget. 
 
Pkt. 6: Valg af Formand 
 
Lene Knudsen, Ørnebo 11, genvalgt 
 
Pkt. 7: Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 
 
A: Bestyrelsesmedlemmer 
Anders Nielsen, Spættebo 13, genvalgt 
Michall Dupont, Ørnebo 10, genvalgt 
Britta Rosenbjerg, Stærebo 48, genvalgt 
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B: Suppleanter 
Marianne Klitgaard, genvalgt 
Camilla Friis, Humlebo 20, genvalgt 
 
Pkt. 8: Valg af 2 revisorer 
 
Villy Larsen, Bjørnebo 32, genvalgt 
Revisionsaktieselskab PKF Munkebo Vindelev, genvalgt 
 
Pkt. 9: Valg af 2 revisorsuppleanter 
 
Lilli Jensen, Stærebo 31, genvalgt 
Revisionsaktieselskab PKF Munkebo Vindelev, genvalgt 
 
Pkt. 10: Eventuelt 
 
Dirigent Henrik Ravnild gjorde opmærksom på, at der ikke kan stilles forslag til 
afstemning under punktet eventuelt. 
 
Flere husejere stillede spørgsmål angående tagene på husene. På vegne af 
bestyrelsen oplyste Søren Andersen om den udvikling der er sket siden sidste 
generalforsamling, hvor samme emne blev drøftet indgående. 
 
Kontakt til leverandører af byggematerialer viser, at man godt kan købe brugt 
tagsten i begrænsede mængder en tid endnu. 
 
Bestyrelsen har drøftet tag problematikken med teknisk afdeling / Vallensbæk 
kommune. På et tidspunkt bliver det aktuelt for nogle husejere at renovere tag / 
udskifte tag og hvordan kan vi nemmest håndtere en sådan situation? 
Kommunen siger: Det er ikke muligt at lave en slags skabelon - altså en 
opstilling der viser hvordan og med hvad det kan gøres.   
 
Kommunen understreger at der siden Nøddeboparken blev bygget er sket 
ændring i kravene til tagkonstruktioner. Der er blandt andet skærpet krav 
angående brandforhold og isolering af klimaskallen.  
 
Ved en udskiftning af tag skal de nye krav overholdes.  Kommunen vil 
endvidere lægge vægt på at der vælges en tagbelægning som bedst muligt 
ligner den nuværende belægning.  
 
Vi må imødese at tagene på et tidspunkt ikke længere er ens blandt andet fordi 
man ikke længere kan skaffe en bestemt tagbelægning. 
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Kommunen har dog fokus på at bebyggelsen fortsat bliver så ensartet som 
muligt.  Det understreges at alle formalia angående byggeansøgninger skal 
overholdes.  
 
Bestyrelsen anbefaler at husejeren allierer sig med fagkompetente folk i forhold 
til ansøgninger til myndigheder.  Det er i princippet altid byggeherren 
(husejeren) som ansøger - men ofte er det et byggefirma eller en rådgivende 
ingeniør som udarbejder materialet.   
 
Om man kan få åbne tagrender i stedet for de lukkede tagrender vi har i dag, 
må være en del af byggeansøgningen som kommunen tager stilling til. 
  
Ønsker man opsat solceller skal der altid ansøges i kommunen.  Bland andet 
fordi det er en ændring af bebyggelsens udseende.  
 
Angående tilstanden på tagene: 
 
For et par år siden kom tag problematikken op på generalforsamlingen første 
gang.  Der blev den gang stillet et forslag om at vi etablerede en ”tagfond” på 
samme måde som da vi fik renoveret spildevand/kloak systemet. 
 
Bestyrelsen undersøgte med hjælp fra vores advokat, om en sådan opsparing 
til tagrenovering kunne ske på samme måde som kloakrenoveringen. En sådan 
tagfond kan ikke uden videre etableres under grundejerforeningen.  Det vil 
kræve oprettelse af en ny forening - med tilslutning fra samtlige ejere af de 441 
ejendomme.   
 
Bestyrelsen mente ikke at det kunne lade sig gøre at opnå 100 % tilslutning. 
Det forslag blev nedstemt.  Bestyrelsen stillede imidlertid et andet forslag. 
Nemlig at få afklaret hvor stort et problem vi stå over for.  Bestyrelsen forslog at 
der blev udarbejdet en tilstandsrapport af en rådgivende ingeniør.  Det forslag 
blev nedstemt af generalforsamlingen.  Hvis vi ønsker en sådan rapport, skal 
forslaget på generalforsamling igen.  
 
Aflæsning af varmemålere: 
 
Britta Rosenbjerg oplyste, at der i forbindelse med aflæsning af målerne er 
mange ekstra og unødvendige tjek. 
 
Når man slukker for varmen i maj måned kører stjernen ikke rundt. Hvis man vil 
kontrollere, at måleren virker korrekt skal man blot tænde for det varme vand 
eller en radiator, så vil stjernen roterer. Stjernen roterer kun ved forbrug. 
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Nye lygtepæle: 
 
Det var meget positivt, at der var kommet mere lys i Nøddeboparken. 
Der har dog været en lille tvist omkring en enkelt lygtepæl som er blevet 
slukket. 
 
Flere spurgte hvornår der kom lys i den igen. Bestyrelsen arbejder på en 
mulighed for at få opsat en lille plade under lampen i lygtepælen så lyset ikke 
generer. 
 
------------ 
 
Formanden takkede dirigenten og forsamlingen for god ro og orden. 
 
Generalforsamlingen sluttede kl. 19:50 
 
------------ 
 
Referent:  Marianne Klitgaard 
 
Referatet godkendt af dirigent Henrik Ravnild 07.05.2014. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Vejloppemarked: 
 
Igen i år afholdes der vejloppemarked 
i Nøddeboparken: 
 
Søndag d. 15. juni kl. 10.00  - 15.00 
 
hvor du har mulighed for at få solgt 
de ting du ikke længere har brug for 
eller måske kan du gøre et godt køb. 
 
Tøm loftet og sæt din bod op ved din egen matrikel. Aftal eventuelt at lave 
en bod sammen med din nabo, hvis ikke du har så mange ting selv. 
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Grundejerforeningens sponsorer: 

 

 

 

Danbolig Vallensbæk 

Gammel Køge Landevej 896 

2665 Vallensbæk Strand 

Tlf. 43 56 71 00 

 

 

 

Byernes varme & sanitets service 

Arnold Nielsens Boulevard 64 A 

2605 Hvidovre 

Tlf. 36 78 28 30 

 

 

 

Hovmand & Larsen 

Gl. Køge Landevej 888 

2665 Vallensbæk Strand 

Tlf. 43 54 42 54 

 

 

 

Mariann Trolledahl 

Vallensbæk Stationstorv 11-15 

2665 Vallensbæk Strand 

Tlf. 43 54 21 22 

 

 

 

Henrik Sørensen 

Nysøvej 32 

2665 Vallensbæk Strand 

Tlf. 40 54 83 68 

 

 

 


